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RBF	  

Västeråshus	  15	  

#01 2017                        måndag den 6 februari 

Gilla	  oss	  på	  Facebook:	  Rbf	  Västeråshus	  15	  
	  

Du	  eliminerar	  inte	  mörker	  
genom	  att	  bråka	  med	  det.	  Du	  
eliminerar	  mörker	  genom	  att	  

tända	  ett	  ljus.	  	  
~	  Okänd	  

KALENDARIUM	  

Kommande	  möte	  
Styrelsemöte	  21	  februari	  

	  

Återkommande	  vattenskadan	  	  
Med	   anledning	   av	   detta	   har	   styrelsen	   beslutat	   att	   se	   över	  
omläggning	  av	  dagvattenledningar	  på	  samtliga	  våra	  hus.	  	  
• Åtgärd.	  Johnny	  Westling	  ansvarar	  för	  att	  anbud	  tas	  fram	  
till	  minst	  3	  (tre)	  stycken	  entreprenörer.	  

• När.	  Omgående.	  
• Kontaktperson	  gällande	  den	  tekniska	  lösningen	  hos	  
föreningen	  är	  P	  O	  Lindman.	  

• Inkomna	  offerter	  beslutas	  av	  styrelsens	  representanter,	  
Johnny	  Westling	  och	  Åke	  Wallin.	  

Nya	  föreningslokalen	  Blomstergatan	  10	  
Lokalen	  kommer	  att	  få	  genomgående	  renoveringar	  (målning,	  rivning	  väggar,	  ny	  el,	  kontor,	  kök	  etc)	  	  
• Åtgärd.	   Johnny	   Westling	   och	   Åke	   Wallin	   på	   Riksbyggen	   arbetar	   fram	   ett	   anbudsunderlag	   för	  
åtgärder	  enligt	  ovan.	  Minst	  3	  (tre)	  stycken	  entreprenörer	  ska	  ges	  tillfälle	  att	  inkomma	  med	  offert.	  	  

• När.	  Omgående.	  
• Inkomna	  offerter	  beslutas	  av	  styrelsens	  representanter,	  Johnny	  Westling	  och	  Åke	  Wallin	  
• Tidsplan.	  Lokalen	  ska	  vara	  klar	  till	  2017	  05	  01.	  
	  

	  

Med	  vänliga	  hälsningar	  
Styrelsen	  Rbf	  Västeråshus	  15	  
vasterashus15@gmail.com	  

Sprickor	  i	  byggnader	  och	  mark	  samt	  OK-‐macken	  
Sprickor	  i	  byggnader	  och	  mark	  har	  upptäckts	  längs	  Bergslagsvägen.	  Styrelsen	  ser	  allvarligt	  på	  detta.	  

• Åtgärd.	   Anders	   Flink	   kontaktar	   Sveco	   och	   begär	   in	   pris	   på	   vibrationsmätning	   vid	   Bergslagsvägen	  
samt	  marken	  vid	  OK-‐macken.	  

• När.	  Omgående.	  
• Resultat.	  I	  skrivande	  stund	  har	  vi	  fått	  in	  svar	  från	  Sveco.	  Pris	  ca	  40	  000kr	  arbetet	  startar	  i	  början	  av	  
vecka	  6	  

När	   detta	   är	   gjort	   ska	   en	   arbetsplan	   för	   fortsatt	   utredning	   om	  OK-‐mackens	   beskaffenhet	   och	   därtill	  
hörande	  åtgärd	  tas	  fram.	  Detta	  ska	  göras	  tillsammans	  med	  Riksbyggen.	  	  
Visar	  det	  sig	  att	  mätningen	  ger	  höga	  värden	  ska	  kontakt	  med	  Västerås	  stad	  tas	  av	  styrelsen.	  Ett	  möte	  
med	   hyresgästerna	   är	   inbokad	   den	   2017	   02	   08.	   Vi	   ska	   informera	   om	   nuläget	   och	   styrelsens	  
funderingar.	  	  
	  

 


